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§ 31 Etappindelning Trollbäckens centrumstråk 

Stadsbyggnadsutskottets sammanträde den 23 september 2020 
 
Vi yrkade avslag på förslag om etappindelningen för Trollbäckens 
centrumstråk. Det är en konsekvens av att vi tidigare yrkade avslag till 
planprogrammet, vi anser att det är en alldeles för hög exploateringsgrad. 
Det måste arbetas om för att nå en mer småskalig bebyggelse i 
Trollbäcken.  

Vi vet också att det finns ett stort missnöje med planprogrammet bland de 
boende i Trollbäcken. Då känns det tråkigt att man faktiskt inte lyssnar mer 
på innevånarna innan bestämmer sig för att gå vidare. Om förvaltningen nu 
fortsätter att arbeta fram detaljplaner utifrån planprogrammet är risken stor 
att det kommer vara bortslängt arbete som måste arbetas om. 
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